

Referat af bestyrelsesmøde

Tid: Lørdag den 11. juni 2022 kl. 10,00

Sted: Hos Palle

Deltagere: Hans-Henrik, Allan, Henning, Palle, Preben og John

Fraværende: Tina

Dagsorden:

Pkt.	Emne	Konklusion
1	Godkendelse af seneste referat	Godkendt pr. Mail
2	Formanden orienterer om evt. hændelser siden sidste møde.	d. 24/6 er der formandsmøde med diverse spændende emner. d. 12/6 er der åbning af nyt dige.
3	Kassereren fremlægger og gennemgår driftsregnskab og status.	Udsat da kasserer ikke deltager i mødet. Registrering i forhold til GDPR undersøges nærmere.
4	Kassereren ønsker at nedlægge opsparingskontoen og overføre beløbet til driftskontoen	Det er vedtaget, at der fremadrettet kun vil være 1 driftskonto.
5	Orientering om forhandling med Fibia om nye kontrakter (Allan og Carsten) Carsten er med på telefon	Oplæg blev fremlagt. Det vedtages at lave kollektiv aftale med tiltrædelse fra årsskiftet. - om muligt.
6	Orientering om vedligehold af grusvejene. (Palle)	Det er vedtaget at grusveje udbedres i nødvendigt omfang.
7.	Drøftelse af suppleanternes deltagelse i bestyrelsesmøderne	Det blev aftalt at dagsorden sendes til suppleanter, og at suppleanter efter behov kan inviteres som gæster af formanden, såfremt de har interessante input til et eller flere punkter på dagsordenen.
8.	Nedsættelse af postkassegruppen	Nedsættes af Palle efter behov (Palle står for postkasser)
9.	Henning orienterer om fremtidig vedligehold af græsarealer og mulvarpebekæmpelse	Samarbejde fortsættes med Marielyst Haveservice. Aftale omkring muldvarpe bekæmpelse forsætter ligeledes kommende år og genforhandles til næste år.
10.	Opkrævning for postkasser i forbindelse med hærværk	Opkrævning frafaldes.
11.	Eventuelt	Allan: D46 er slemt tilredt.HH: tilskriver med krav om rydning. Palle:Hvor skal møder fremadrettet holdes? Det undersøges individuelt.

Referent: John E.